

Date	11 October 2014
Publication	The Rakyat Post (BM)
Headline	Budget 2015 imbangi ekonomi Negara
Link	Bajet 2015 imbangi ekonomi Negara

Selasa 14 Okt, 2014

The Rakyat Post™

PILIHAN KAMI		Cadangan wujudkan Jabatan Media Sosial dikaji		Pikat pelancong, 159 GRO ditahan		Pemantauan JKR lemah punca projek bermasalah	
---------------------	---	---	---	----------------------------------	--	--	---

TRP / BERITA

PAS terima kenaikan gaji MP

PUBLISHED: Oct 11, 2014 07:00am **UPDATED:** Oct 10, 2014 11:01pm

Bajet 2015 imbangi ekonomi negara



Bajet 2015 memberi peluang pelaburan yang diperuntukkan menerusi infrastruktur jalur lebar di kawasan berimpak tinggi.

KUALA LUMPUR, 11 Oktober:

Bajet 2015 yang diumumkan Perdana Menteri, Datuk Seri Najib Tun Razak digambarkan sebagai berkesan dan mampu mengimbangi ekonomi Malaysia.

Pengurus Firma Tenkonologi Maklumat Cisco Malaysia, Albert Chai berkata langkah kerajaan yang diumumkan pada bajet itu juga mampu mengimbangi ekonomi rakyat.

Menurut beliau, syarikatnya juga teruja dengan peluang-peluang pelaburan yang diperuntukkan menerusi infrastruktur jalur lebar di kawasan berimpak tinggi.

“Keputusan kerajaan untuk menyediakan sambungan yang lebih besar dalam bentuk meningkatkan bilangan menara telekomunikasi dan kabel dasar laut, melalui peruntukan lebih RM2.7 bilion dalam tempoh tiga tahun akan datang akan memastikan kita mempunyai infrastruktur yang kukuh untuk perkembangan masa depan.

“Dengan rangkaian yang lebih besar aktiviti perniagaan akan menjadi lebih kreatif dan inovatif serta membangun menerusi pengalaman perniagaan melalui aplikasi internet,” katanya.

Chai berkata ini akan menjadi pemangkin kepada keyakinan pelabur asing serta meningkat dan menggalakkan pelaburan yang lebih besar oleh syarikat multinasional berteknologi dalam pelbagai industri di Malaysia.

Sementara itu, Pengurus syarikat telekomunikasi gergasi Axis Communications ASEAN & Indo China, Ivan Tjahjadi berkata syarikat itu menyambut baik tumpuan yang diberikan oleh Malaysia

dalam meningkatkan keselamatan negara dan ketenteraman awam menerusi pengukuhan pengawasan dan menaik taraf peralatan pertahanan.

“Ia adalah sesuatu yang memberangsangkan di mana kerajaan memperuntukkan RM9.1 bilion kepada Polis Diraja Malaysia (PDRM) dan RM17.7 bilion kepada Angkatan Tentera Malaysia (ATM). Ini menandakan peningkatan sebanyak kira-kira 3.4 peratus daripada bajet fiskal yang lalu,” katanya dalam satu kenyataan.

Tjahjadi berkata, Axis Communications juga menyokong komitmen kerajaan untuk terus mengurangkan kadar jenayah sebagai sebahagian daripada bidang keutamaan Negara (NKRA) yang akan membawa kepada peningkatan permintaan terhadap teknologi baru pengawasan IP untuk menyediakan kepolisan barisan hadapan dan pencegahan jenayah yang lebih berkesan.

“Peruntukan tambahan sebanyak RM7 bilion untuk membeli dan mengekalkan aset pertahanan mempunyai potensi serta memberi kesan yang besar dalam menangani jenayah di Malaysia,” katanya.

Firma infrastruktur Pengarah Eksekutif George Kent Malaysia Bhd Bernie Ooi menyambut baik keputusan kerajaan untuk memperuntukkan RM48.5 bilion dalam projek-projek pembangunan dan infrastruktur untuk meletakkan Malaysia pada kedudukan yang lebih stabil untuk berjaya dalam ekonomi global.

“Bukan sahaja ia diterjemahkan kepada hasil yang diinginkan untuk ekonomi dan peningkatan sosial kepada rakyat, ia juga mempercepatkan kepelbagaian dan kemajuan usaha menerusi projek-projek teknologi kritikal dalam sektor penjagaan kesihatan, infrastruktur air dan pengangkutan.

Ooi juga mengalu-alukan penggubalan Rangka Tindakan Air Negara bagi memastikan bekalan air jangka panjang yang mapan di seluruh negara, termasuk pengurusan holistik sungai, pembinaan dan meningkatkan loji rawatan air.

“Sejak awal tahun 2014, kita semua menjadi mangsa kepada cuaca panas yang disebabkan oleh sumber air yang rendah dan perubahan iklim.

“Usaha kerajaan untuk mempelbagaikan sumber bekalan air melalui eksplorasi air bawah tanah dan penggunaan semula air yang telah dirawat untuk industri dan pertanian, serta mengembangkan penggunaan ribut sistem penahan air, akan membantu untuk mengurangkan masalah air negara,” katanya.

George menambah beliau akan terus mengambil bahagian dalam tender untuk mewujudkan lebih banyak projek-projek bekalan air dan loji rawatan air untuk memenuhi permintaan dan memastikan rakyat mendapat bekalan air yang mencukupi pada tahun-tahun akan datang.
